
MORZINE IMMO
T: +33 (0)4 50 79 13 09 | F: +33 (0)4 50 79 15 67 | E: info@morzine-immo.com
morzine-immo.com

 

  4021  

цена : 970 000 €

Ссылка 4021

Morzine

Apartment

Спальни 3

Ванные комнаты 3

Этажи 2

Жилая площадь 88 m

2

Электроэнергия  B

Газ  A

Описание
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 Luxury new build, 3 bedrooms plus bunk and a garden, MORZINE  Le Chalet Lapia Residence is

situated in a very sought after area of Morzine. Close enough to walk into town within 5 minutes but on

one of the quietest roads in Morzine.  Tucked away and running parallel to Route de la Plagne is the

slightly lessor known Chemin de la Vielle Plagne, a literal translation being the Path of the old Plagne. 

It is a delightful area of Morzine with lots of character in the farms houses and chalets that have been

built on the road.  For those people that know the area, the residence is very close to the prestigious

Chaudanne wine bar and restaurant which is a favourite to many that visit the village.  The apartment

has the following attributes

  -Large open plan kitchen, dining and living area

  -Master bedroom with ensuite bathroom

  -Double bedroom with ensuite

  -Bunk Room

  -Double bedroom with bespoke bunk bed

  -Very large terrace and garden area    The residence was built by a very reputable Morzine developer

known for his high quality finishes and attention to detail. This residence was completed last year.  All

of the apartments have an exposition between South and West. The area benefits plenty of sunshine so

all apartments will have bright interiors. They have all been designed to have spacious open plan living

areas opening up onto either a garden (ground floor apartments) or an oversized terrace/balcony (upper

levels) that can have a table and chairs on.  The residence has been built with comfort and security in

mind. There is a covered parking on the lower level with a cave for additional storage of sports

equipment. The ski lockers are on the ground floor entry level for when you return. A lift serves all

levels of the residence.
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Потребление энергии:

 83.8KWhEp/m2.an

 

Выброс парникового газа:

 19.4KgéqCO2/m2.an

Важное Замечание

Morzine Immobilier, клиенты компании и агенты по совместительству, просят обратить внимание

на то, что:

1. Они не уполномочены делать какие-либо заверения, давать гарантии в отношении имущества ни

здесь ни в другом месте, ни от своего имени, ни от имени клиента или каким-либо иным образом.

2. Эти сведения не являются частью какого-либо предложения или контракта и не должны

рассматриваться как заявление или предоставление факта. Они не несут никакой ответственности

за любую информацию, которая может быть представлена.
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3. Фотографии отображают только некоторые части объекта в том состоянии, на момент который

они были сделаны. Любые цифры, измерения расстояния являются приблизительными. Описание и

планы предлагаются только для руководства и не являются исчерпывающими.

4. Обязательное замечание: Не стоит рассчитывать на то что имущество имеет все необходимое

проектирование, регулирование, землеустройство или другие разрешения. А так же, что Morzine

Immobilier совершал проверки оборудования или объектов. Покупатель должен быть ознакомлен

со всеми аспектами самостоятельно благодаря помощи инспекций, собственного контроля или

иным способом.
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